
 

 שלום-בשגב צאן שוק פרוייקט

 

 וטרינרית ומהלשכה החקלאות ממשרד פניות קיבלנו שבע,-בבאר הצאן שוק משנסגר

 ולבחון לשקול שהוחלט כמובן אצלנו, הצאן שוק את להקים הצאן מגדלי ומארגון

 מגדלי לטובת הורמה והכפפה התקבלה המועצה במליאת וההחלטה המשמעויות

 לישוב. הנוספת הכלכלית הפעילות ולטובת הצאן

 הוכנו עסקית, תוכנית הוכנה שטח, אותר , רלוונטים גורמים עם פגישות התקיימו

 ובניה. לתכנון מהועדה בניה היתר ויש למכרז מפורט תכנון ברמת ביצוע תוכניות

 גן, ריהוט נופי, פיתוח מבנים, תאורה, גידור, עפר, עבודות ביצוע תכלול השוק הקמת

 ועוד. תיעול וביוב, מים תשתיות

 ישראל מקרקעי רשות בבעלות הקרקע דונם 25 של בגודל קרקע על יוקם השוק

 שתוקם כלכלית חב' או המועצה ע"י וינוהל הראשית, השדרה בקרבת לישוב בכניסה

 במועצה.

 1.5 מפורט( תכנון לאחר אומדן )קיים ₪ מיליון 5.5 ע"ס נקבע התקציבי האומדן

 מיליון 3.0 -ה ובגין הפנים, ממשרד נוסף מיליון החקלאות ממשרד יתקבלו ₪ מיליון

 אשר 2397 ממשלה שבהחלטת האזורית מההקצבה לתיקצוב בקשה הוגשה החסרים

  .2019 במשך ותאושר תידון

 גבעה על הצאן מגדלי של הספונטנית התכנסות יש חמישי יום שבכל הבחנתם בטח

 את ישפר תוטרינרי מבוקר שיהיה שיבנה הצאן בשוק היא השאיפה , לישוב בכניסה

 למען המבורך דבר , הצאן בקרב מחלות הפצת למניעת הרקב יאפשר העדרים, רמת

 ובריא. איכותי בשר הצורכים ולמען מגדליו למען , הצאן

 הכלכלית הפעילות ירחיב וכמובן זה בשוק הצורך על ברגליים מצביע הספונטני השוק

 בישוב.

 תושבים. פניות כפתור המועצה באתר ניתן ☺ טובה מילה הארות/ לשאלות/

 התעניינותכם על ודהת


